
Ejerforeningen 
”Vinkelager 19-29” 
2720 Vanløse

Referat                
Bestyrelsesmøde torsdag den 26-8-2019 kl. 19:00 hos Jane Madsen. 

Deltager - Bestyrelsen: Jørgen Svendsen, Morten Rostgaard, Jane Madsen, Lisa Jensen og Jørgen 
Thastrup. 

Deltager - Suppleanter: John Holm Andreasen 
Deltager – Andre:  
Afbud:  
 
Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde: 

Der var en rettelse vedrørende arbejdsfordelingen overfor Troldepuds imellem Jane og Morten. 
Jørgen T retter referatet og sender link til Jørgen S. 
 
Status på igangværende projekter: 

Lejeredskaber 
Det meste af lejehuset/redskaber er blevet monteret, men der udestår klatrevæg mv. 
 
Det galvaniserede gyngestativ bibeholdes, men der monteres nye bildæk enten med nogle aflagte 
bildæk eller vi køber to nye med beslag. 
 
Kalkbehandling 
Der er lidt forskellige oplevelse i bestyrelsen med hensyn til at der er mindre kalk i vandet. Nogle 
syntes at det er blevet bedre og andre har ikke konstateret den store effekt. 
Når der er gået lidt mere tid spørges rundt blandt beboerne om deres oplevelser. 
 
Trappebelægning 
Tæppemanden har skaffet nogle prøver med et større udvalg af farver. De nye prøver er samme 
kvalitet, men er 1.800 kr. dyrere at lægge pr. opgang. Bestyrelsen valgte 2 af de nye prøver som 
beboerne høres om, sammen med den grå farve der blev anbefalet på generalforsamlingen. 
Såsnart der er valgt farve vil tæppemanden gå igang. 
 
Skaktventilator opgang 29 
Ventilatoren er ikke monteret endnu, men det gøres snarest. Det koster 10.300 kr. plus moms 
inklusiv montage af lyskæde på grantræ. 
 
Forslag til ændringer i vedtægter: 

John har undersøgt hvad der findes af eksempler på udlejning og sendt en mail om dette til 
bestyrelsen. 
John undersøger videre hvad vi må og ikke må med hensyn til udlejning, men der er behov for 
juridisk bistand. 
DEAS vil ikke udlevere eksempler på forældrekøb og udlejning, da vi ikke er kunde. 
 
Planlægning af opgaver til arbejdsweekend i September: 

Arbejdsweekenden er aftalt til lørdag og søndag den 14.9 hhv. 15.9.2019. Følgende opgaver 
planlægges udført: 
 

 Reparation af plantekasser (indgang til nr. 27) 
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 Udskiftning og maling af lampeplader (11 stk.) 
 Flytning og rensning af fliser (haveborde) 
 Rengøring af indgangsdøre 
 Etablere stopsystem for låge indtil papcontainer 
 Placere indkøbt vippe 

 
Hvis ikke legehus/redskaber er færdig inden gøres dette i arbejdsweekenden. 
 
Morten syntes at haveborde godt kan trænge til behandling af træet (blev gjort sidste år). Gøres 
hvis der bliver tid. 
 
Der foretages oprydning af cykler igen i år. 
 
Jane sætter seddel op i opgange og skriver ud på Facebook. 
 
Det er vigtigt at det ikke kun er bestyrelsen som deltager, da det ellers ikke giver nogen mening 
med frivilligt arbejde. Der serveres selvfølgelig mad og drikke som sidste år. 
 
Indkomne forslag fra beboere og haveudvalg: 

Genplantning af udgåede hækplanter udøres af Michael, men først til efteråret. Det er særlig 
slemt ved Mette i opgang 19, og hun har accepteret at det først sker i efteråret. 
 
Hækken ved sandkassen har to forskellige højder. Morten foreslog at klippe den høje del ned, så 
den har samme højde som den lave del. 
 
Andre udestående opgaver er: 
 

 Nye gummilister til nedfaldsskakter 
 Maling af kældegulve. 

 
Diverse: 

Der deltog 27 voksne til sommerfesten lørdag den 24.8.2019, hvilket er en forbedring i forhold til 
kun 17 sidste år. 
 
Imprægneret træ afhentes ikke af kommunen. Det er aftalt at Michael sørger for borttransport når 
der er noget. 
 
Næste Bestyrelsesmøde: 

Torsdag 31.10.2019 kl. 19 hos Jørgen S.  
 

 


